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圣诞的钟声还未敲响，我的祝福早来到：一祝圣诞心情好，二祝工作高升早，三祝烦恼都吓跑，四祝开心只到老，五祝欢聚真美妙，六祝快乐乐逍遥。以下是为您整理的《庆祝圣诞节英语祝福语句》，供大家赏阅。>【篇一】 1、传统佳节之际，献上圣诞的殷殷祝福，祝...
圣诞的钟声还未敲响，我的祝福早来到：一祝圣诞心情好，二祝工作高升早，三祝烦恼都吓跑，四祝开心只到老，五祝欢聚真美妙，六祝快乐乐逍遥。以下是为您整理的《庆祝圣诞节英语祝福语句》，供大家赏阅。
>【篇一】
1、传统佳节之际，献上圣诞的殷殷祝福，祝新年万事如意!
Warmest wishes for Christmas and a happy， wish all the best in the New Year!
2、圣诞的钟声声声响起，祝福的心如跳动的烛光融化每点落在你身上的雪。
Christmas bells sound ringing， blessing heart beat such as candle melts each point of snow fell upon you。
3、祝福你圣诞之夜，愿圣诞节的欢声笑语和欢乐气氛永远萦绕着你。
Bless you on Christmas Eve， and there would be laughter and joy of Christmas atmosphere always haunt you。
4、亲爱的，圣诞节快乐!我会让我的爱陪你慢慢的老去，直到地老天荒我的心也不变。
Dear， merry Christmas! I will let my love accompany you slowly old， until the end of time my heart is the same。
5、圣诞老人跟我说，如果我是真的爱你，圣诞节就一定会到来!你说，圣诞节会来吗?
Santa Claus told me that if I really love you， Christmas will come! You say that Christmas day will come?
6、让温馨的祝愿、幸福的思念和友好的祝福，在圣诞佳节来到你身边，伴你左右。
May the warmest wishes， happy thoughts and friendly greetings， come at Christmas and stay with you all the year through。
7、圣诞节踮着脚尖，轻快地走来，请迎着她轻轻地，轻轻地说出你心中的期待!
The Christmas stand on their toes， walking briskly， please meet her gently， gently speak your heart look forward to!
8、我现在特别希望自己变老!是不是很奇怪，因为今晚你没有理由不爱一个老人!
Now I particularly want to grow old! Tonight is very strange， because you have no reason to not love an old man!
9、叮叮当叮叮当铃儿响叮当，在这浪漫的日子里，我们一起到天亮，给每一颗星星挂上铃铛。
Jingle bells jingle bells， jingle bells， in this romantic day， we together until the morning， to hang a bell every star。
10、这么远的距离，没有礼物，没有大餐，只有我牵挂你的心和最最真诚的一声祝福：圣诞快乐!
So far， no gifts， no dinner， only I care your heart and the most sincere wishes： merry Christmas!
11、这些天来一直有个问题困惑着我：你明明不是母鸡，为什么人人都要祝你生蛋快乐?
These days there has been a problem that puzzle me： you clearly is not hen， why everyone want to wish you a happy eggs?
12、第一个想到的是你，第一个爱你的是我，让我们第一次在一起过圣诞节，圣诞节快乐，宝贝!
The first think of you， the first is I love you， let us together at Christmas for the first time， merry Christmas， baby!
13、圣诞节又来啦，希望我们能一起度过以后的每一个圣诞节，愿我们每一天都和过圣诞节一样甜甜蜜蜜。
Christmas is coming， I hope we can spend together after every Christmas， let we each day and Christmas as sweet。
14、生蛋快乐!(圣诞快乐)生蛋快乐!猪你生蛋快乐!多多生蛋，多多快乐，幸福生蛋就在圣诞节!
Egg is happy! Lay eggs (Christmas) happy! Pig eggs you happy! Raw eggs， more happy， happy eggs on Christmas!
15、亲爱的，我真想缩小，好钻进你的圣诞袜里。我想我一定是你最想得到的圣诞礼物!
Dear， I really want to shrink， good into your Christmas stockings。 I think I must be the Christmas gift would you most like to get!
16、在这个雪花纷飞的日子，但愿我的祝福能驱走窗外的寒冷。祝你圣诞快乐平安到永远!
In the days of the snow， I hope that my blessing can drive away the cold out of the window。 Merry Christmas to you and peace forever!
>【篇二】
圣诞节到，愿你开心相伴，吉祥如意!
Christmas is coming. Wish you happy company, good luck and good luck!
圣诞节，愿你生个健康蛋，幸福一串串!
Christmas, wish you a healthy egg, a string of happiness!
愿圣诞的烛光带给你祥和与喜悦，祝你的圣诞和新年充满爱。
May the glow of Christmas candle fill your heart with peace and pleasure and make your New Year bright. Have a love filled Christmas and New Year.
新年开启希望，预祝好事成双。
New Year opens hope and wishes good things in pairs.
圣诞节到了，愿你与快乐牵手，和幸福白头!
Christmas is coming. May you join hands with happiness and happiness!
愿朋友圣诞常开心，幸福到永远!
May your friends always have a happy Christmas and be happy forever!
祝圣诞快乐，一生平安，健康相拥，幸福相守!
Merry Christmas, a safe life, health and happiness together!
圣诞佳节，愿你幸福安康，快乐开怀!
Wishing you happiness and happiness at Christmas!
圣诞夜，都愿你心情更美妙，生活更美好!
On Christmas Eve, I wish you a better mood and a better life.
圣诞出来冒冒泡，幸福生活好味道!
Christmas bubbles, happy life tastes good!
圣诞节，祝你喜事不断，开心喜乐天天。
At Christmas, I wish you continued happiness and joy every day.
朋友，祝你圣诞快乐，开心无限!
Happy Christmas to you, my friend.
圣诞节到，愿你快乐铺满脸上，如意填满心里。
Christmas is coming. May your face be filled with happiness and your heart be filled with happiness.
愿你在新的一年里事业兴旺，幸福美满!
Wishing you prosperity and happiness in the new year!
圣诞佳节到来临，祝你合家欢乐，幸福多多!
With the coming of Christmas, I wish you a happy family and much happiness.
愿您幸福快乐，直到永远永远。
May happiness follow you wherever you go.
愿你健康永远，平安永远，快乐永远，幸福永远!
May you be healthy, safe, happy and happy forever!
祝你平安如意，幸福无比，快乐圣诞!
Wishing you peace, happiness and a merry Christmas!
祝你圣诞快乐，幸福乐翻天!
Wishing you a merry Christmas and great happiness!
圣诞节到，你的装备都准备好了吗，愿圣诞节快乐!
Christmas is coming. Are you ready for your equipment? Happy Christmas to you!
圣诞节的夜晚，愿我的思念随同白云，飘向你的心扉。
On Christmas night, may my thoughts float to your heart with the white clouds.
平安夜祝你幸福如意，圣诞节祝你快乐无比!
Christmas Eve wishes you happiness and Christmas wishes you happiness!
圣诞节到，愿你将快乐进行到底，幸福一辈子!
Christmas is coming. Wish you happiness for the rest of your life.
祝你圣诞快乐又美妙，幸福生活永围绕!
Wishing you a merry and wonderful Christmas and a happy life around you forever!
圣诞树下，美好许愿，万千祝福，心意不变。
Under the Christmas tree, good wishes, thousands of blessings, the same mind.
>【篇三】
1、新年开启希望，祝你好事成双。
New Year opens up hope. I wish you good things in pairs.
2、愿你的快乐像城堡一样越垒越高，愿你能吉祥幸福一直到老。
May your happiness rise and rise like a castle, and may you live happily ever after.
3、灿烂阳光耀辉煌，愿你圣诞吉安康!
Brilliant sunshine and brilliant, may you have a good Christmas and a healthy life!
4、送你一个五彩蛋，祝你家庭团圆，圣诞快乐!
Give you a colorful egg, wish you family reunion, Merry Christmas!
5、愿你体会我的思念，感受我的祝愿，圣诞快乐!
May you feel my yearning, my wishes, and a merry Christmas!
6、愿你圣诞更狂欢，幸福日子，温暖祝福，愿你岁岁有平安。
May your Christmas be more carnival, happy days, warm wishes and peace throughout the year.
7、祝圣诞节快乐，笑口常开。
Wishing you a merry Christmas and a good laugh.
8、愿我的朋友开心欢笑，把快乐拥抱，把平安抓牢!
May my friends laugh happily, embrace happily and hold on to peace!
9、圣诞节，祝你工作顺利，家庭美满，身体健康，开心快乐。
At Christmas, I wish you every success in your work, a happy family, good health and happiness.
10、祝圣诞平安，新年中有意想不到的收获!
Wishing you a blessed Christmas and a New Year filled with happy surprises!
11、愿好运永远把你呵护，愿你一生平安幸福。
May good luck take care of you forever, and may you live a safe and happy life.
12、愿你圣诞全家乐，吉祥如意又团圆。
Wishing you a happy Christmas and a happy reunion.
13、圣诞有你伴平安，幸福甜蜜到永远。
Christmas is safe with you, happy and sweet forever.
14、祝圣诞快乐，新年充满幸福和成功。
Merry Christmas and a happy and successful New Year.
15、圣诞节一年只有一次，但每次来临都带来喜悦。
Christmas comes only once a year, but it brings joy every time it comes.
16、圣诞节没有压力，只有轻松传递，圣诞节，愿你心情好好的。
There is no pressure on Christmas, only easy transmission, Christmas, I hope you are in a good mood.
17、圣诞老人把幸福统统带到，圣诞快乐。
Santa Claus brings happiness to us all. Merry Christmas.
18、如意吉祥全送到，生活美满人欢笑。祝圣诞节快乐!
Good luck and good luck will be delivered, and people who live happily will laugh. Merry Christmas!
19、祝你圣诞快乐，好运连连。
Merry Christmas and good luck.
20、愿你的圣诞光彩夺目，愿你的新年灿烂辉煌!佳节快乐!
Wishing you a brilliant Christmas and a brilliant New Year! Happy holidays!
21、圣诞节，在圣诞树下许愿，愿你快乐安康!
Christmas, wish under the Christmas tree, wish you happy and healthy!
22、祝您圣诞乐开怀，四季永平安!
Wishing you a happy Christmas and peace throughout the year!
23、在这平安夜里，送上我最真诚的祝福：祝您一生平安!
On this Christmas Eve, I send my most sincere wishes: I wish you a safe life!
24、愿圣诞是你快乐的时节，愿新年是你幸福的日子。
May Christmas be a happy time for you and New Year be a happy day for you.
25、愿你有酒有肉开心过，有吃有喝每一天!
Wish you have wine and meat, have fun, eat and drink every day!
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